
Cēsu novads iesaistīsies līdzjutēju kustībā
#6spēlētājs

Gatavojoties Eiropas čempionātam basketbolā, kas norisināsies 2025.gadā Rīgā, un
veidojot sadarbības tīklu ar pašvaldībām, 7.novembrī Cēsīs viesojās Latvijas Basketbola
savienības (LBS) pārstāvji,  lai  pārrunātu basketbola attīstību novadā un iedzīvotāju
iesaisti  līdzjutēju  kustībā  #6spēlētājs.  Cēsu  novada  domes  priekšsēdētājs  Jānis
Rozenbergs apliecināja pašvaldības gatavību sadarboties gaidāmo basketbola svētku
rīkošanā.

Ar  Cēsu  novada  domes  priekšsēdētāju  tikās  LBS  prezidents  Raimonds  Vējonis,
EuroBasket 2025 direktors Kristaps Janičenoks, mārketinga menedžeris Kalvis Kovaļevs
un  pašvaldību  sadarbības  koordinatore  Egita  Kazeka.  Sarunas  laikā  basketbola
savienības pārstāvji pateicās Cēsīm par divu izcilu basketbola izlases spēlētāju, brāļu
Artūra Kuruca un Rodiona Kuruca, sagatavošanu. Tāpat arī uzsvēra Cēsu pilsētas un
novada būtisko lomu līdzjutēju iesaistē.

Gatavojoties gaidāmajam Eiropas čempionātam basketbolā, Cēsu novada pašvaldība
sadarbībā ar LBS plāno stiprināt sestā spēlētāja lomu un iedzīvināt līdzjutēju kustību,
iesaistot novada iedzīvotājus dažādās aktivitātēs turpmāko divu gadu laikā.

Paredzams, ka centrālā notikuma - Eiropas čempionāta laikā, Cēsīs varētu tikt pulcēti



līdzjutēji, kuri vēros spēles tiešsaistē attālināti, tādēļ iesaistoties un sadarbojoties fanu
kustībā #6spēlētājs, Cēsu novads varētu gūt arī ekonomisko atdevi.

Ticam, ka Cēsu novads būs jaudīgs atbalsts Latvijas izlasei un spēcīgs #6spēlētājs!

Aicinām sekot līdzi kustības #6spēlētājs aktivitātēm.

Vairāk informācijas par iniciatīvu: https://www.6speletajs.lv.

https://www.6speletajs.lv/

